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Uprzejmie informuję, że na LIV sesji Rady Miejskiej 28 października 2021 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Mirosław 

Biedroń zgłosił następujące wnioski i zapytania: 

1) Poinformował, że na miejskiej stronie internetowej i w zaproszeniach na uroczystości 

103. rocznicy odzyskania niepodległości przez Tarnów część wydarzeń, które zostały 

zorganizowane przez społeczników, nie została uwzględniona. Dodał, że zabrakło 

informacji o sobotniej mszy świętej w Bazylice Katedralnej o godzinie 1500 

i uroczystościach przy Grobie Nieznanego Żołnierza o godzinie 1600. Zapytał, 

kto i dlaczego podjął decyzję o usunięciu przedstawionych wydarzeń z zaproszeń 

i strony internetowej tarnow.pl. 

2) Poparł wniosek radnej Krystyny Mierzejewskiej (znak: KRM.0003.445.2021) dotyczący 

wynagrodzeń pracowników Domu Pomocy Społecznej. Poprosił o przyjrzenie 

się zarobkom pracowników Urzędu Miasta, jednostek miejskich i DPS-ów. Dodał, 

że jeżeli rzeczywiście 80% pracowników (jak wskazują pracownicy Domu Pomocy 

Społecznej) otrzymuje najniższe wynagrodzenie to konieczna jest pilna interwencja 

i znalezienie rozwiązania, które pozwoli na podwyższenie płac.   

3) W imieniu mieszkańców poprosił o pilną interwencję w zakresie poprawy losu zwierząt 

żyjących na stawie w Parku Strzeleckim. Dodał, że po remoncie ograniczona została 

roślinność, która stanowiła schronienie dla ptaków. 

4) W imieniu mieszkańców Piaskówki zwrócił się z prośbą o przeanalizowanie trasy linii 

autobusowej nr 18, która wykonuje kurs do Fritaru, i wyznaczenie kursu pomiędzy 

godziną 700 a 800, z którego mogliby korzystać uczniowie.  

5) Zaapelował o przyjrzenie się, w jaki sposób wykonywana jest w Mieście przycinka 

drzew. Zdaniem mieszkańców ulicy Powstańców Warszawy podczas tych czynności 

brakuje należytej pielęgnacji, czyli zabezpieczenia przyciętych drzew odpowiednimi 

substancjami. Poprosił o interwencję odpowiednich służb. 

6) Poparł wniosek dotyczący wywozu odpadów zielonych z okolic ogródków działkowych 

(znak: KRM.0003.450.2021). Dodał, że odbieranie tych odpadów dwa razy w roku może 

być niewystarczające. Poinformował, że taka metoda została wprowadzona między 

innymi w Krakowie i zasugerował skontaktowanie się z Urzędem Miasta Krakowa 

w celu pozyskania dodatkowych informacji o wdrożeniu przedstawionego rozwiązania.  
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